

Feltmaking /Feutrage



Learn a new skill or improve your existing skills with Kate Smith here at Longeau. Kate offers full or half day workshops on all aspects of wet feltmaking, nuno-felting and needlefelting. All tools are provided.

Apprenez une nouvelle compétence ou améliorez vos compétences existantes avec Kate ici à Longeau.

Kate propose des journées complètes ou les demi-journées sur tous les aspects du feutrage humide, du nuno-feutrage et du feutrage à l'aiguille. Tous les outils sont fournis.

Kate has an honours degree in fine art and is a certified teacher. She is autoentrepreneur and is president of the Centre Bretagne Guild of Spinners, Weavers and Dyers, and exhibits and sells her works all around Brittany.

Kate a un diplôme d'honneur en art et est un professeur certifié. Elle est auto-entrepreneur est présidente du Centre Bretagne Guild du Filage, Tissage et Teinture, et expose et vend ses oeuvres dans toute la Bretagne.

Choose from :-

half day class.....30 euros plus materials

Scarves, wallhangings, felted flowers

full day class...55 euros plus materials

bags, hats, felted vessels, needlefelted teddy bears, other 3D needlefelted objects

Choisissez :-

Classe demi-journée30 euros plus matériaux

Foulards, tableaux, fleurs feutrées

Journée entière ... 55 euros plus matériaux

Sacs, chapeaux, récipients feutrés, ours en feutre aiguilleté, animaux/objets en 3D

Other crafts offered this year include indigo dyeing and shibori, weaving on circular looms, Japanese braidmaking (kumihimo). All at 55 euros for a full day.

D'autres métiers offerts cette année comprennent la teinture indigo et le shibori, le tissage sur les métiers à tisser circulaires, le tressage japonais (Kumihimo) 55 euros

kate.smith.feltmaker@hotmail.co.uk.....katesmithfeltmaker.yolasite.com